## 朝陽科技大學 098學年度第2學期教學大綱 Special Topics in Business Management(2) 經營管理專題(二)

當期課號	7655	Course Number	7655
授課教師	曾兆堂	Instructor	TSENG,CHAO TANG
中文課名	經營管理專題(二)	Course Name	Special Topics in Business Management(2)
開課單位	工業工程與管理系碩士在職專班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程旨在提供學生經營管理有關之 最新知識,經由文獻之探討與討論, 並教授管理研究所需要的研究方法, 使學生能具備完成碩士論文之完整能 力。	Objectives	This course aims to cultivate students with the ability to search and absorb the state of art knowledge in business management literature reviewing and discussion. It is designed to help students conducting their thesis research and developing future career.
教材	自選論文 自編教材研究方法	Teaching Materials	case study
成績評量方式	簡報考核(60%) 討論(40%)。	Grading	Presentation performance (60%), feedback and discussion(40%).
教師網頁	http://www.cyut.edu.tw/~thsun		
教學內容	本課程提供1.最新的管理知識.使學生 具備新的管理技巧與思考 2.有效的領 導與溝通技巧.強化團隊溝通能力 3. 管理論文所需之研究方法論.使學生 得到充分的研究工具.	Syllabus	1.To immerge the students into the latest business issues by bring in new thinking and new perspectives.  2.To equip the students for successful visionary leadership by maximizing interpersonal skills.  3.To facilitate the students by deliver the latest research methods in business to know how to completing research.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。